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產品包
Product Component

編號
Item

品名
Description 

數量
Qty.

1 底 座
Base 1

2 伸縮立柱
Adjustable Tube 1

3 置物籃
Basket 1

4 置物籃固定塊A
Basket Holder A 1

5 置物籃固定塊B
Basket Holder B 1

6  通用支架
Universal Holder 1
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五金包
Hardware Kit

編號
Item

品名
Description 

數量
Qty.

A-1 立柱飾蓋
Adjustable Tube Cover 1

A-2 M6*16mm 內六角平頭螺絲
M6*16mm Hex Socket Flat Head Cap Screw 2

B-1 開口扳手
Wrench 1

C-1 M5*10mm 內六角螺絲
M5*10mm Hex Socket Screw 2

C-2 M5*25mm 內六角螺絲
M5*25mm Hex Socket Screw 2

C-3 3mm 六角扳手
3mm Allen Wrench 1

C-4 4mm 六角扳手
4mm Allen Wrench 1

D-1 可拆卸加厚墊
Thicken Rubber Pad 1
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A-1(1)

A-2(2)

  

逆時針旋轉鬆開
順時針旋轉固定

步驟一：將A-2穿過①<底座>、A-1後鎖入②<調整立柱>。
　　　　(請一定將A-2鎖緊，以防止立柱鬆脫倒下或傾斜。)
Step 1: Insert A-2 screws through ①<Base>、A-1 into ②<Adjustable Tube>.
 (Make sure A-2 is locked tightly to prevent the tube from falling off or tilting. 

Step 2: Loose the rotary knob in counter-clockwise direction and lift it to the certain height
then lock the rotary knob in clockwise direction. 

步驟二：將立柱的旋鈕逆時針旋轉鬆開，拉高到一定的高度後順時針鎖緊。
　　　　以利於後續組裝。

P3

此步驟使用工具C-4
Use C-4

#4 Allen Wrench



C-1(2)
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C-2(2)

步驟四：先決定好置物籃的合適高度後，使用C-2將④置物籃固定塊A與⑤置物籃固定塊B鎖在立柱上，
　　　　再使用C-1將③置物籃與④置物籃固定塊A鎖緊固定。

P4

Step 4 : Use C-2 screws to fasten ④ <Basket Holder A> and ⑤<Basket Holder B> on Adjustable Tube , 
 , then fasten ③<Basket> and ④ <Basket Holder A> with C-2 tightly.

此步驟使用工具C-3
Use C-3

#3 Allen Wrench

此步驟使用工具C-4
Use C-4

#4 Allen Wrench



釋放開關
Button for Vertical Extension

下夾架
Down Bracket

 MIN 14.9cm 
 MAX 22.5cm 

P5

1. 將釋放開關按住後，將下夾架拉開到大於螢幕長度，放鬆釋放開關。
1. Press <Button for Vertical Extension> to extend <Down Bracket>
　till the length of holder is larger than the screen.

* 注意： 裝入後請檢查是否有卡緊，避免平板滑落損壞。
* Note: Please check if screen is clamped firmly with the holder after installation 
  to prevent screen from sliding and damaged.

2. 螢幕放入通用支架後按住釋放開關，並將下夾架回推直到夾緊螢幕，
　放鬆釋放開關。
2. Put the screen onto <universal holder> and press <Button for Vertical Extension> to push 
<Down Bracket> back till the screen is clamped 　firmly.

通用支架組裝說明
Universal Holder Installation Steps
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固定壓板
Attachment Button

E
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3. 將固定壓板往內側壓入後可取下或裝上 。
3. Press <Attachment Button> to attach or detach.

組立後即可輕鬆旋轉螢幕、調整俯仰角度，獲得絕佳視覺體驗。
Rotating and tilting the screen easily to get the best viewing 
experience after installation.

安裝完成圖
Attachment Finished Sketch



 Min 13.5cm 
 Max 21cm 

D-1

可拆卸加厚墊組裝說明
Thicken Rubber Pad Installation Steps

當需要將手機安裝到本產品上時，因手機尺寸的不同，可能需要增加可拆卸加厚墊來安全的固定手機。
加裝加厚墊後的組立方式可參考P5。

安裝加厚墊後適用尺寸為13.5至21cm。

P7

It may be necessary to add a thicken pad to fix the phone securely when users choose to clamp mobile 
phone on this product due to the variety size of the mobile phone. Please refer to P.5 for the clamping 
method of universal holder and mobile device.

The applicable size is 13.5 - 21cm after applying the thicken rubber pad.

1. 將可拆卸加厚墊下端穿過長條孔，即完成組裝。
1. Attach< Thicken Rubber Pad > into the hole.



注意事項1.：在藉由伸縮立柱調整高度時，請務必將一隻手撐在置物籃下方，避免鬆開旋鈕的瞬間，
　　　　　   立柱因置物籃重量快速下降導致使用者受傷。

P8

Attention 1: Put one hand under the basket to hold it when you adjust the height of tube 
to avoid the danger of dropping of basket from loosening the rotary knob. 



 120 CM 

 140 CM 

注意事項2.：本產品建議的使用高度為120公分，實際上能達到的極限高度為140公分，
　　　　       當使用高度超過120公分時，建議置物籃內物品的總重量不要超過3公斤，避免立柱傾斜，
　　　　　　移動時也請盡量放慢避免傾倒。
　　　　　　(當使用範圍在120公分內時置物籃內物品建議重量不超過4公斤。)

P9

Attention 2: The recommended used height is 120cm, the actual highest height is 140 cm.
DO NOT LOAD over 3kgs when the tube is at 120cm and slow down the speed to avoid tilting.
(The recommended used weight for the basket is 4kgs when the height is under 120cm.
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